
 
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU     
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 
 

Zápisnica 
z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

konaného dňa 7. 10. 2013 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
1. Otvorenie  
2. Správa o vývoji cestovného ruchu za 1. polrok 2013 
3. Aktivity BTB za 1. polrok 2013 
4. Návrh výšky členského príspevku BTB na rok 2014 
5. Rôzne 
 
 
K bodu 1 
Predsedníčka komisie Ing. Anna Reinerová otvorila rokovanie. 
 
K bodu 2 
Správa o vývoji cestovného ruchu za 1. polrok 2013 
 
So správou oboznámila členov Ing. Potočárová, výkonná riaditeľka BTB. 

• nárast počtu návštevníkov o 19 %, nárast počtu prenocovaní o 26,1% oproti 
rovnakému obdobiu v roku 2012 

• predlžuje sa aj priemerná dĺžka pobytu v meste 
• najväčší nárast počtu návštevníkov v absolútnych hodnotách – z Ukrajiny, Nemecka, 

USA, Ruska a Rakúska 
Mgr. Droba – turisti, ktorí prídu za známymi a prespia u nich, dajú sa štatisticky zistiť? 
Ing. Potočárová – nie... Číňania sú skupinovo organizovaní 

• posilnené turistické informačné centrum na hlavnej stanici 
• september – október – okolo 3000 návštevníkov 
• otváracie hodiny – Klobučnícka – 9.00 – 19.00 do októbra, do 18.00 od novembra, 

majú 324 klientov denne 
• prekvapením sú návštevy z Austrálie a Ruska 
• o 30% zvýšené prehliadky mesta 
• o 20% zvýšený predaj karty (2 – 3 dňovej – zvýšenie), predtým najväčší záujem o 1-

dňovú 
• v júni na MsZ – prevádzka turistických služieb a toalety 

Ing. Šindler – sľub už bol vo februári, že toalety budú 
Ing. Mikušová – protichodné – mestské pozemky – garáž, všade je prevádzkovateľom toaliet  
                           prevádzkovateľ garáže 
Ing. Šindler – zmluva bola len o postavení, nie o prevádzkovaní 
 
Komisia vzala materiál na vedomie.  
 
Hlasovanie: prítomní: 8, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 



K bodu 3 
Aktivity BTB za 1. polrok 2013 
 
Prezentovali Ing. Potočárová, výkonná riaditeľka BTB a Dr. Stano, predseda predstavenstva 
BTB. 

• záujem o cyklomapy a cykloturistiku od Viedeňčanov, osvedčilo sa aj v Stuttgarte 
• pre Moskvu je Bratislava novou destináciou na meetingy 
• BTB na ČSOB maratóne – okrem behu – záujem o doplnkové služby od bežcov 

(pretože prichádzajú s rodinami) – program na 2-3 dni 
• nosné aktivity do konca roka 
• Amsterdam – meeting 
• propagačné materiály 
• produktové ponuky programov 
• nový typ turistickej karty 
• tlačová konferencia v Budapešti – Vianočné trhy, Silvester – propagácia 
• každý víkend program/podujatie na tému korunovačného mesta/slávností 
• bolo by potrebné presadzovať projekty ako vážnu hudbu pre turistov, pretože pri 

divadle  existuje jazyková bariéra 
• produkt husacina – je ako šitý pre turistov 
 

Ing. Reinerová – je potrebný priesečník krajskej a mestskej organizácie cestovného ruchu,  
                            krajská org. urobila veľký krok dopredu 
Ing. Šindler – rakúske autobusy, Klub slovenských turistov 
Ing. Potočárová – nie je ponuka pre individuálov, pre skupiny sa dá prichystať čokoľvek –  
                             koncert, divadlo 
Ing. Mikušová – BTB sa snaží o marketing. Čo je hlavná ponuka? Región má inú ponuku ako  
                            mesto. 
 
Komisia vzala materiál na vedomie.  
 
Hlasovanie: prítomní: 7, za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu 4 
Návrh výšky členského príspevku BTB na rok 2014 
 
Návrh prezentoval Dr. Stano, predseda predstavenstva BTB. 

• na jednom z prvých VZ bol primátorovi predložený 
• BTB predkladá aj návrh aktivít, ktoré sa jej primárne netýkajú (napr. toalety oproti 

Redute, pretože je to hanba pre celé mesto) 
Ing. Šindler – treba informovať kluby 
 
Hlasovanie: prítomní: 7, za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
 
Ing. Anna Reinerová v.r. 
predsedníčka komisie 
 
Zapísala: Mgr. Ivana Mattošová 

    tajomníčka komisie 


